

To: Jordan Securities Commission,  
Amman Stock Exchange  
Company's Name: JORDAN AHLI BANK  
Date: 02-02-2026 03:14:18 PM  
Subject: Ordinary General Assembly Meeting Timing

السادة هيئة الأوراق المالية  
السادة بورصة عمان  
اسم الشركة: البنك الأهلي الأردني  
التاريخ: PM 03:14:18 2026-02-02  
الموضوع: موعد لجتماع الهيئة العامة العادي

With reference to the above subject matter, and by virtue of the Jordanian Securities Commission requirements, the provisions of Article 6/F of the Companies Law No. 22 of the year 1997 as amended and the instructions issued pursuant thereto, we would like to inform you that the Board of Directors of Jordan Ahli Bank decided in its first meeting for the year 2026, held on 29/01/2026, that the date of the bank's ordinary general assembly meeting will be Thursday, 26/03/2026, via visual and electronic means. A copy of the invitation, meeting agenda and the annual report will be provided in due course once the Central Bank of Jordan duly approves the financial statements. We respectfully request your attention and the delegation of whoever you deem appropriate to attend this meeting

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، واستنادا الى متطلبات هيئة الأوراق المالية، وأحكام المادة (6) من قانون الشركات الأردني رقم 22 لسنة 1997 وتعديلاته والتعليمات الصادرة بمقتضاه ، نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني قد قرر في اجتماعه الأول للعام 2026 الذي عقد بتاريخ 2026/01/29 ان يكون موعد لجتماع الهيئة العامة العادي هو يوم الخميس الموافق 2026/03/26 من خلال وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني. هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة وجدول الأعمال والتقرير السنوي تباعا حال الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني على البيانات المالية حسب الأصول. نرجو التكرم بالعلم وانتداب من ترون له حضور هذا الاجتماع

29-01-2026

29-01-2026

Please accept our sincere thanks and appreciation.  
Chairman of Board of Directors  
User Name: الأستاذة/المحامية ميساء زياد الترك

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.  
رئيس مجلس الإدارة  
اسم المستخدم: الأستاذة/المحامية ميساء زياد الترك